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Respost a al comunica t de l Gru p Gial p 

 ííFJ UTiíiTna «lu i raifmíiiliiEuiili endent d'Alpicat - ENTESA 

MUNICIPAL, ens parlen de que 

amb el seu model de política mi 

aplica r al nostre municip' 

transparencia e l Entesa coincideix 

ética volen 

sense cap asp i rado personal 

Tant sois per contrastar aqüestes dues 

premisses, parlarem deis fets que 

mencionen en el seu butlletí. 

En primer lloc, amb una carta al director 

del diari Sesre de data 10 d'abril de 2007, 

es va contestar al Sr. Pere Expósito que 

la renovada concessió de l'aigua d'Alpicat 
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no costa el doble peí mateix servei. 

En aquell moment, li vam explicar com funcionava la factura. 

Avui no ho farem, perqué tots vostés poden observar que el que van 

pagar peí preu de l'aigua el 2006 és el mateix que el del 2005. 

L'únic impost que s'ha incrementat correspon al que imposa l'Agéncia 

Catalana de l'Aigua i que, actualment, está en mans d'Iniciativa per 

Catalunya. 'II 
Aixó és transparencia i ética. 



CIU LES FALSEDAT S TEÑEN RESPOSTA CIU 

També cal que tots el véíns i véínes d'Alpicat sapiguin que l'empre. 

concessionária d'aigua va participar en un concurs públic i el va guanyar. 

És ben cert que la resta de formacions polítiques van estar d'acord en 

la renovació d'aquest conveni, perc 

sino d'una serie d'inversions molt importan 

no a canvi de res, 
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Incloent dos projectes forca interessants: 

El primer isisteix en la realització d'un Pía General peí subministrament 

de l'aigua potable per tal de que tots i totes puguem gaudir d'aigua de 

qualitat a les nostres llars. 

és realitzar un Pía General del Clavegueram, perqué ens 

la qua l i ta t de vida deis habitants d 'A lp ica t . 
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Qué "amaga" l'Ajuntament darrera de la subhasta fosca de l'any 2005? 

rque a part a emorutar la imatge 

. j'ca i personal deis membres de la Junta 

de Govern Local (CiU), el grup Gialp, amb 

el seu cap de llista davant podrien haveí 

demanat a la fiscalía que investigues el 

i no ho van fer. 

PER QUE? erque la seva transparencia i ética així ho va demostrar, 

é demostra que la Uicéncia d'obres a la que fa referencia el 

seu butlletí és falsa, ja que aquesta va ésser cobrada per l'Ajuntament 

amb data 28/11/05. 

No hem vist en cap punt del seu butlletí la proposta presentada a la 

fiscalía per a que s'investigui la darrera venda de terrenys de l'Ajuntament, 

el Sr. Pere Expósito va concorre il-lícitamente a la qu 

de cap parcel-la 

que al ser 

Aquesta és la seva def in ic ió d 'ét ica? 



CIU 

Malgrat l'advertiment deis servéis técnics de rAjuntament no va voi 

retirar la seva proposta. Aleshores va decidir, el Sr. Pere Expósito, 

justificar que no va haver-hi una correcta exposició al públic. Nosaltres 

ens preguntem per quina opció hagués optat el Sr. Expósito en cas de 

que, legalment, pogués accedir a la compra d'una parcel-la de la 

subhasta. 

De totes maneres la sentencia de la fiscalía és clara i taxativa i diu 

textualment: 

"Por todo ello y teniendo en cuenta que el pliego de las clausulas 

administrativas y el anuncio del concurso se publicó en el BOP y en el 

tablón de anuncios del Ayuntamiento, que la falta de publicación en el 

DOGC no constituye la comisión de ningún ilícito penal, que se presentaron 

al proceso de adjudicación varios lidiadores y entre ellos el Sr. Expósito 

y que el "precio de salida" fue mayor al marcado por los informes 

técnicos, se interesa que se acuerde EL ARCHIVO DEL EXPEDIENTE. 

Asimismo  se planteó  un incidente  por  el cargo  de regidor  del 

Ayuntamiento  de Álpicat  que ocupaba  Pere Expósito  Gilart 

(a quien  se le había adjudicado  la parcela  6-29 del  Plan 

Parcial  2), lo  que comportaba  la imposibilidad  de contratar 

con  el citado  Ayuntamiento  mientras  tuviera  dicho  cargo, 

conforme  al artículo  20 e) del  RDL 2/2000 de 16 de Junio  y 

al artículo  178 de la L.O. 5/1985, de 19 de Junio,  por  lo  que 

se acordó  excluir  la oferta  presentada  por  el Sr. Expósito". 

PER DAMUNT DE TOT TRANSPARENCIA I ÉTICA CIU 

ateix 

butlletí, necessitem quatre vegades mes de fulls deis que el grup Gialp 

ha invertit en escampar el que ells anomenen: la seva transparencia i 

ética. Cal teñir en compte que rAjuntament sempre dona els permisos 

d'obres amb una cueta que diu "sense perjudici a tercers". També ens 

agradaría que ens demostressin per escrit que rAjuntament va perdre 

diners en aquesta o en altres operacions similars, aportant, evidentment, 

propostes reals d'altres promotors. Cosa que no s'ha produít en cap 

moment. 
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Camí del Cementiri 

leferent ais impostos, taxes i pressupostos 

municipals, direm que vam aprovar 

l'augment de l'IPC, per tal de no minvar, 

sobretot, Teconomia deis nostres veíns i 

ve'ínes. La facilitat del grup Gialp en dir 

que ens venem el patrimoni municipal 

sense explicar de quin patrimoni es tracta, 

és mentir a la veritat. 

Nosaltres us explicarem de qué es tracta. 

per llei a l'Ajuntament i que l'han de cedir 

els promotors immobiliaris. Els ingressos 

aconseguits per la venda d'aquests terrenys 

es reinverteix en el municipi, en el lloc i 

moment que es creu adient: zones verdes, 

poliesportiu, cultura, biblioteca, centre 

te lemát ic i un l larg e t cé te ra . . . 
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Tot aixó no s'aconsegueix del no res, sino del treball, de Tesforc i de 

l'enginy. 

Moltes de les preguntes que es realitzen 

dins del butlletí están contestades en el 

PLA d'ORDENACIÓ URBANÍSTIC MUNICIPAL, 

pía que en el moment de la seva aprovad^ 

no va comptar amb el suport del grup Gial 

Tot aixó, després d'haver invertit mi 

temps treballant plegats, escoltant les 

seves opinions i les de la resta de grups polítics i, si calia, afegint-les. 

Parle m de l benesta r comodi ta t dei s veín s i veYnes . 

Pavell ó esporti u 

Antoni o Rour e Vil a 

Unió 

nauguració Pavelló 

espor 
x/am construir, també, la sala 

per fomentar la cultura i el lleure. 

Tenint molta cura de les necessitats del 

jovent, vam crear 

i vam aconse elació CEIP Dr. Seres. 

lla r d'infant s 

isibilització amb 

centr e telemátic ]e fer arribar 

Remodelació produfda a causa d 

Tensenyament. 

Es va desenvolupar, també, 

les noves tecnologies a tothom. 

I moltes altres coses mes com: la remodelació de la biblioteca, 

Tampliació de la dotació de professionals sanitaris, la creado de zones 

verdes, Toptimització deis recursos energetics bescanviant les bombetes 

. 
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Centre Telemátic 

antigües per unes noves de sod 

introduint reguladors de flux. Tot plegat, 

ib l'objectiu d'aconseguir un estalvi 

energétic óptim i per proporcionar ais 

alpicatins/nes una millor qualitat de vida. 

Volem mes. 

Volem la segona llar d'infants, volem l'ampliació del consultori medie, 

volem un centre de dia, volem pisos tutelats per la gent gran, volem la 

creado de l'institut, volem millorar la neteja deis nostres carrers, volem 

incrementar el eos de la policía municipal per tal de garantir, al máxim, 

la seguretat deis nostres veíns i veYnes. 

Continue m volen t mes per Alpicat . 

'urbanisme pot resultar complicat, 

pero afirmar que hi ha una manca de previsió de sortides a les grans i 

noves vies de comunicado és enganyar al poblé. 

Tant sois volem remetre ais nostres veíns i veYnes que vegin el número 

25 que correspon a l'agost del 2006 de la revista El Nou Pineteii, en la 

qual podem trobar una foto de com quedaran les connexions amb les 

grans vies de comunicado. 

Per si aixó resultes insuficient, la Junta 

de Govern Local (CiU), va convocar una 

Assemblea Popular en la que s'explicava 

la proposta que ens va adrecar el MOPU 

i que, en l'esmentada Assemblea, va 

ésser aprovada pels assistents. 
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Les obres del Cami Vell s'han allargat, es cert. No pas per voluntat. 

l'equip de govern, sino perqué la primera empresa adjudicatária va fer 

fallida i com saben els membres del grup Gialp, es va haver de realitzar 

i formalitzar, de la forma i en el temps que marca la legislado vigent, 

l'adjudicació de la continuítat de les obres a la següent empresa que 

va participar en el primer concurs. Actualment, pero, aqüestes obres 

ja están acabades. 

Per qualsevol acte anteriorment explicat podem veure la SEVA 

TRANSPARENCIA I LA SEVA ÉTICA. Pero és caure molt baix dir que un 

regidor s'ha posat dues pilones davant de casa seva i no explicar res 

mes. Aquest regidor viu en un carrer en que el costat on resideix no té 

vorera. Amb la consequent dificultat de no poder accedir a la seva 

vivenda, perqué alguns vehicles aparcaven davant de l'entrada de casa 

seva. L'equip de govern va dirigir un escrit a tots els véíns afectats per 

la mateixa problemática. En ell, se'ls oferia la mateixa possibilitat per 

la qual va optar el regidor. A mes a mes, cal dir que el cost de les pilones 

va anar a carree de l'esmentat regidor. 

La política municipal ens apropa a les persones, a la seva problemática. 

Els regidors i regidores de CiU som un mes deis veíns i véínes del nostre 

municipi. Ens trobem cada dia amb molts de vosaltres i ens podeu mirar 

ais ulls per poder teñir la certesa de les nostres afirmacions. Pero si tot 

i així encara resulta insuficient, qualsevol de vosaltres pot passar per 

l'ajuntament on ho podrá corroborar de manera fefaent i documental. 

NOSALTRES TAMBE ESTEM A L COSTAT D E L A TRANSPARENCIA I  L'ETICA . 


